
Generalforsamling Øster Vedsted IF - 2023: 
 
 
Referat:  
 

1. Valg af dirigent 
- Thorvald Andersen 
- Indkaldelse til generalforsamling lovlig indvarslet 
 

2. Bestyrelsens beretning v/formand Tom Meyer Andreasen 
- Førstehjælpskursus i foreningen 
- Rengøring i klubhuset foretages af lønnet medarbejder. Klubhuset skal males iflg. kommunen. 

Klubhuset vedligeholdes af kommunen. 
- Tom og Lasse brugte i 22 mange timer på at søge fonde, til at forbedre udeområdet omkring 

klubhuset. Ingen fonde bed på projektet og projektet er henlagt. 
- Idrætsforeningen har tilbudt forsamlingshuset et samarbejde omkring udbygning heraf, så 

idrætten kan opretholdes, forbedres og udvikles. 
- Fodbold: Lysmaster er sat op. Nye mål fra kommunen. 
- Dårlig tilslutning til børnehold. Starter op igen, men der skal komme væsentligt flere børn. 
- U9-10, samarbejde med Hviding fortsættes. 
- God tilslutning til øvrige hold. 
- Andrea og Bertram overtager kridtposten på banerne. 
- Krolf: Banen blev gjort klar i marts. 
- To turneringshold og klubmesterskab. 
- Projekt ‘’vand i krolfhuset’’ koster mange penge og er henlagt for nu. 
- Badminton: Færre medlemmer. Rengøringen er blevet dyrere i Ribelund. Tiderne i Hviding 

passer ikke godt til medlemmerne og deraf frafaldet.  
- Holdtræning: Stor tilslutning til F/B og folk på venteliste. Der er købt redskaber til holdet. 
- Yoga og FysioFlow halveret grundet flere holdopstarter. 
- Yogaholdende har været udfordret på instruktørdelen. 
- Holdtræning ønsker mere plads til medlemmer og redskaber. 
- Motion: Fald i medlemstal mest på løb. 

Løb modtog prisen fra Andelskasse Fonden på 15.000 kr.  
- Arrangerer forskellige løb i området.  
- NordeaFonden blev søgt og modtaget til Æ Quernstensløb 2022. Blev brugt til T-shirts til 

løberne.  
- Formanden takker for samarbejdet med diverse. 
- Beretningen er udførlig og godkendt. 

 
3. Regnskab og budget 

- Regnskabet er uddelt i foldere 
- Se regnskab 
- Regnskabet godkendt 

 
4. Indkommende forslag 

- Ingen indkommende forslag 
 
 
 
 



5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
- Tom Meyer Andreasen 
- Marianne Munk Nielsen 
- Lars Linding  
Alle genvalgt 

 
6. Valg af 1 suppleant 

- Cira Jennie Madsen  
Genvalgt 
 

7. Valg af revisor 
- Mona O. Andersen ønsker ikke genvalg 
- Forslag fra bestyrelsen: Tina Aschov Sørensen - valgt 

 
8. Eventuelt 

- Badminton. Kan man bruge en anden hal? 
- Forslag: Nedsættelse af udvalg til egen bygning/hal. 
- Overveje nedrivelse af det gamle frysehus/kridtrum ud mod Øster Vedsted Vej 


